
Nachname
Last Name

Geburtsort
Place of Birth

Nationalität
Nationality

Straße, Hausnummer
Street, House Number

Land
Country

Vorname
First Name

Geburtsdatum
Date of Birth

Geschlecht
Gender

Postleitzahl, Stadt
Post Code, City

männlich
male

weiblich
female

Kontaktdaten Contact Information 

Telefon
Telephone 

E-Mail
E-Mail

Mobil
Mobile

BEWERBUNG RWTH BUSINESS SCHOOL STIPENDIUM
APPLICATION RWTH BUSINESS SCHOOL SCHOLARSHIP

Ich bewerbe mich für das folgende Stipendium I am applying for the following scholarship

Academic Performance 

Entrepreneurial Mindset

Women in Tech

Persönliche Daten Personal Information

Social Impact

Green Thinking & Acting
(nur zutreffend für M.Sc. Sustainability Management)
(only applicable for M.Sc. Sustainability Management)

VDI nachrichten 
(nur zutreffend für berufsbegleitende Studiengänge) 
(only applicable for part-time degree programs)

divers
diverse
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Was sind Ihre 3 Schlüsselkompetenzen? Bitte beschreiben Sie, wie Sie Ihre Persönlichkeit entwickeln, Ihre Fähigkeiten verbessern  
und Ihr Wissen mit Hilfe der RWTH Business School erweitern möchten (max. 700 Zeichen).
What are your 3 key competences? Please describe how you would like to develop your personality, improve your skills and enhance your knowledge with the help of  RWTH 
Business School (max. 700 characters).

Ich erkläre hiermit, dass die oben gemachten Angaben nach bestem Wissen und Gewissen wahrheitsgemäß sind.
I hereby declare that the above information are true to the best of my knowledge.

Ort, Datum 
Place, Date 

Welche Erwartungen haben Sie an das Masterprogramm der RWTH Business School, für das Sie sich beworben haben, und wie  
wollen Sie es in Ihre Zukunft einbinden? (max. 700 Zeichen).
What are your expectations from the RWTH Business School master program you applied for and how do you wish to incorporate it into your future? (max. 700 characters).

Unterschrift
Signature
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Motivationsschreiben Letter of Motivation

Bitte beschreiben Sie in kurzen, aber aussagekräftigen Sätzen, warum Sie für das oben genannte Stipendium in Frage kommen 
(max. 700 Zeichen). Please describe in short but compelling sentences why you are eligible to be awarded with the above mentioned scholarship (max. 700 characters).
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